
LILLESTRØM KAJAKKLUBB 

REFERAT STYREMØTE           (Godkjent) 

 

 

1.  Faste poster: 

 1-1 Referat forrige styremøte 
 Referat gjennomgått og godkjent 

1-2 Økonomi 
Kasserer stiller til valg for ett ekstra år 
Sender ut purringer på kontingent og håndterer utmeldinger 

 Minste antall deltagere på kurs? 
 
1-3 HMS 
Ingen nye saker 
 

2. Årsmøte 

Dato for årsmøte blir 12.3, det meste er under kontroll. 

Vi mangler:  Dirigent     Aksjon:  Heidi 

   Rapport fra kontrollutvalget  Aksjon : Kjell 

Styrets forslag til ny valgkomite:  Aksjon: Kjell 

 

For å behandle innkomne forslag og eventuelle andre saker til årsmøte settes 5.3 av til styremøte.  

Mottakere: Styret i LSKK 

Referatgrunnlag: 

Styremøte i LSKK 

Dato: 

08-02-2024 

 

 

Kl.1900 

Sted: 

Møterom 3 Skedsmohallen 

Til stede: Heidi, Siri, Kjell, Morten, Mona 

Forfall:   Geir, Siv 

Møteleder: Kjell 

 

Referent: Kjell  

Neste møte:  5.mars  2024   
kl. 19:00 – 21:00 

Ved behov 

Sted neste møte:  
Ikke bestemt 

Erstattet av e-post 



 

3. Årsrapport 

Kjell gjennomgikk utkast til årsrapport. Noen endringer etter kommentarer.   

 4. Terminliste 

Terminlista er opprettet og fylles fortløpende med aktiviteter. Vi ønsker at terminlista har 
førsteprioritet på klubbens nye hjemmeside. 

5. Temakvelder 

Styre ønsker å ha noen temakvelder / medlemsmøter i løpet av våren. 

Kjell undersøker med Lensemuseet om kombinert beverforedrag og medlemsmøte 

Geir planlegger temakveld i februar med  Ken Henry? Audotoriet i Frogner kultursenter 
reservert 29.2 

Kjell kontakter padleforbundet for mulige temakvelder mars. 

Det viser seg å være vanskelig å finne møtelokaler.  

 

Eventuelt 

Hjemmesiden : Siden både Geir og Siv har forfall var det ikke noe nytt om framdrift  

Heidi: Informere aktivitetsledere om livredningskurs.  

Geir: Turledersamling 

Kjell: Ordne med innkjøp av 2 kajakker (egnet til onsdagspadlinger) for mindre personer fra 
Padlespesialisten, og eventuelt vester.  
 

Morten: Inviterer og legger ut på SPOND 

Alle: Det ble arbeidet med å få alle i møte «opp på samme nivå» med klubbens IT systemer. 
Lagring av klubben dokumenter på MS365 

Komite for sommertur 

Vi åpner for medlemsmøte etter årsmøtet 

 

 

Styremøte 5.mars 

Siden det ikke var kommet inn forslag fra medlemmene til årsmøtet, og siden det ikke er 
kommentarer til årsrapporten og sakslista med saker fra styret til årsmøtet, ble møtet erstattet av en 
runde med e-post. 

 

 


